
Aan:
de heren H. Hornstra
en J. Slagter

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 24 juni 2003
Ons kenmerk 26/6.31/2003005569
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 41 van het Reglement van orde inzake
financiële problemen Bethesda Ziekenhuis te Hoogeveen

Geachte heren Hornstra en Slagter,

In uw brief van 11 juni 2003 stelt u ons een tweetal vragen inzake de financiële pro-
blemen van het Bethesda Ziekenhuis te Hoogeveen.
De provinciale verantwoordelijkheid inzake de ziekenhuizen wordt geregeld in de Wet
ziekenhuisvoorzieningen. Op basis van deze regelgeving brengen wij adviezen uit aan
de minister van volksgezondheid, welzijn en sport (VWS) over de afgifte van een ver-
klaring van behoefte inzake bouwaanvragen en capaciteitsuitbreiding van de Drentse
intramurale zorgvoorzieningen waaronder de vier ziekenhuizen. De zorgverzekeraar,
in dit geval Groene Land Achmea, maakt de productieafspraken met het ziekenhuis.
Derhalve hoeft het ziekenhuis aan de provincie geen financiële verantwoording af te
leggen.
Echter ook vanuit onze politiek-bestuurlijke rol voelen wij onze verantwoordelijkheid
voor een goede zorginfrastructuur in onze provincie en de daarmee gepaard gaande
werkgelegenheid.
Gezien de betrokkenheid en het belang van het Bethesda Ziekenhuis voor de inwo-
ners van Hoogeveen en omgeving hebben wij besloten om in bestuurlijk opzicht
gezamenlijk op te trekken met het college van burgemeester en wethouders van
Hoogeveen.

Vraag 1
Is het college bereid in contact te treden met de directie van het Bethesda Ziekenhuis
om inzicht te krijgen in de ernst van de situatie ?

Antwoord
Ja, in een gesprek van gedeputeerde Haarsma met de directie en een
delegatie van de Raad van Toezicht van het Bethesda Ziekenhuis zijn wij
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uitvoerig op de hoogte gesteld van de problematiek. Ten gevolge van een
lagere productie - als gevolg van een langdurige verbouwing - en een
stijging van de loonkosten is er een liquiditeitsprobleem ontstaan. Op dit
moment wordt er door het management hard gewerkt aan een herstel-
plan dat binnen drie jaar moet resulteren in een gezonde organisatie. Dit
betekent dat wordt gekeken naar de mogelijkheden van efficiencywinst
zowel binnen de facilitaire groep als de medisch specialismen.

Vraag 2
Is het college bereid na te gaan op welke wijze het provinciaal bestuur, indien nood-
zakelijk en gewenst, zijn invloed in de richting van de minister van VWS, de zorgver-
zekeraars en het Bethesda Ziekenhuis kan aanwenden om het ziekenhuis voor de
regio te behouden?

Antwoord
Ja, inmiddels hebben wij ook een gesprek gehad met de manager
medisch-curatieve zorg Drenthe van Groene Land Achmea. De zorgver-
zekeraar zet in op het behoud van vier ziekenhuislocaties in Drenthe.
Wat het Bethesda Ziekenhuis betreft, wordt er met de directie gesproken
over, hoe de ziekenhuisvoorziening in Hoogeveen behouden kan worden.
Een gezonde bedrijfsvoering en een sluitende begroting zullen daarbij
voorwaarden zijn.
Mocht het noodzakelijk zijn dat wij eveneens het gesprek aangaan met
de minister van VWS, dan zullen wij daartoe stappen ondernemen.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

, secretaris , voorzitter
cs/coll.
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